



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

### Message from the Prime Minister of Canada

It is with great pleasure that I congratulate the recipients of the 9<sup>th</sup> annual Alberta Council for Global Cooperation's (ACGC) Top 30 under 30 award.

It is truly great to see so many young Canadians getting involved and making a difference in their communities. Your collective ideas, opinions, and contributions are essential for Canada's progress.



Your hard work has rightfully established you as the leaders of today and tomorrow, and the things that you do now can have a tremendous impact and change the world.

Please accept my warmest welcome and best wishes for a memorable event!

Ottawa  
2019



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

### Message du Premier ministre du Canada

C'est avec grand plaisir que je félicite les lauréats du 9<sup>e</sup> prix annuel Top 30 under 30 de l'Alberta Council for Global Cooperation (ACGC).

C'est vraiment formidable de voir tant de jeunes Canadiens s'engager et transformer leur communauté. Vos idées, opinions et contributions collectives sont essentielles aux progrès du Canada.



Votre travail acharné vous a permis de vous établir à juste titre en tant que leaders d'aujourd'hui et de demain, et ce que vous faites en ce moment pourrait avoir d'énormes répercussions et changer le monde.

Je vous souhaite la plus cordiale des bienvenues et une soirée mémorable!

A handwritten signature in blue ink, which appears to be "Justin Trudeau".

Ottawa  
2019